

## Referat af bestyrelsesmøde

onsdag d. 21. september 2022, kl. 19.45 – 22.15

### Dagsorden:

1. Godkendelse af indkaldelse
2. Formanden har ordet
3. Kassereren har ordet
4. Trine fra DKF kommer og fortæller
5. Website
6. Køb af udstyr (handsker, benbeskytter etc til børn)
7. Radioer til Dyssegården
8. Plakat over klublokalet
9. Evt

1. Godkendt
2. Michael siger tak til Søren, Frank og Peter fordi de har hjulpet meget med træninger. Nikolaj, Frank og Lovisa var med til Sportsnat og det er godt at se. Klubben kører godt, mange mennesker. Arbejdsdagen gik godt og vi nåede det vi havde planlagt. Eneste vi mangler er at sætte et fjernsyn op, lige ved døren hvor man går ind. Så kan alle se information ved ind og udgang. Nicki skulle have været til landsholdstræning, men blev syg og kom ikke afsted.
3. Claus siger at Rema har betalt, så nu har vi 3 sponsorer. Rema, Våbensmeden, Salgsmani. Klubben har forøget kassebeholdningen og det går rigtig godt. Budgettet ser rigtig godt ud. Tøj, Claus tager op til Lasse og får tilføjet Rema til de trøjer der ikke har været vasket. Der er også givet besked om hvor mange der skal have shorts, så han kan lave indkøbet.
4. Trine har sendt et spørgeskema tilbage i januar, som handler om klubbernes relation til DKF samt de enkelte klubber. Michael har svaret og der har han prioriteret nogle valg. Nogle af emnerne har været svære at få konkretiseret. Et eksempel kan være "Rekruttering af frivillige". Det kan dække over, hvad vi gør for at få frivillige til at hjælpe med træning, festudvalg etc. Trine spørger hvordan vi arbejder med det i bestyrelsen. Søren siger at det nogle gange kan være svært at få greb om de emner, fordi de tit er abstrakte og i bestyrelsen arbejder vi meget med konkrete ting, såsom "Nyt udstyr" etc. Trine siger at hun har lavet nogle "Fokuskurser", som er nogle forløb med forskellige emner. Der er også mulighed for at gå ind i et forløb om "Vækststrategi". Trine siger at det hun kan hjælpe med er at gå ind i et tre-årigt forløb, hvor vi formulerer og arbejder hen mod at f.eks. få nye og større lokaler indenfor en given periode. Flere bestyrelsesmedlemmer giver ret i at det kunne være rart at få defineret nogle lidt mere langsigtede mål. Trine lover at sende noget materiale på Fokuskurser og Vækststrategi.
5. Michael siger at der skal stå hold ud for trænere. Der har været fejl i listen over trænerne. Peter siger at vi har talt om at der skulle laves et nyt website. Vores sponsor, Salgsmani, har lovet at sponsorere en webudvikler til at redesigne vores website. Det kan ske efter jul. Claus har talt med Christian fra Salgsmani om dette. Selve indholdet fra websitet er fra gamle dage og det kan være at der skal ryddes op i det. Martin spørger ind til om vi ved hvor mange der besøger vores website og Claus siger der i gennemsnit er 3-5 stykker om dagen. Claus siger at vores domæne er rigtig gammelt, hvilket er godt i Google sammenhæng, for så kommer man højt op på listen ved en søgning. Frank siger at han synes at vores website er ret kedeligt og man skal lave nogle film, klip, med de medlemmer som er af samme type som dem vi gerne vil tiltrække. Frank synes at i stedet for at det bliver historien om kickboxing, så skal det handle mere om klubben. Søren siger at vi skal have lavet nogle rammer i stedet for at tale om konkrete ting. En ramme kunne være: "Hvem skal godkende indhold" etc. Claus vil gerne give redesignet et skud, for hvis Salgsmani først kan efter jul, så kan vi prøve at lave noget og se hvor langt vi kommer. Frank og Martin vil gerne være med i arbejdet. Martin spørger om vi så ikke kan lave et dokument og samle ideer. Peter spørger om vi skal have en deadline? Frank er enig og at vi laver et arbejdsdokument over input og beslutninger. Michael siger at vi har mail og telefonnummer stående på vores website for alle bestyrelsesmedlemmer. Vi aftaler at telefonnummer og mail slettes, så det ikke er tilgængeligt på vores website.
6. Michael siger at børneholdet har spurgt om de kan få noget udstyr til børn. Der er nu 26 medlemmer på børneholdet. Michael spørger om han skal undersøge, hvad der er af børnehandsker, 15 sæt, og få nogle priser på det. Der skal også hentes priser på hjelme til børn, ligeledes benskiner og fødder. Michael undersøger med Morten, træner på børneholdet.
7. Frank siger at vi skal have de radioer, så vi kan komme i kontakt med hinanden når vi arbejder på Dyssegården. Han skal have 3-4 sæt radioer af 200 kr. Vi er igang med at kigge på timeprisen, for vi får ikke særlig meget for det. Peter siger at det er en god ide med radioer, for de kan også bruges i

forbindelse med store stævner som vi afholder i Jyllingehallen. Bestyrelsen er enige om at om at anskaffe 5 sæt. Michael køber dem.

8. Banneret over klublokalet. Claus siger at hans forslag er at vi tilføjer en ramme med pladser til sponsorer på vores store plakat over lokalet. Claus siger at han gerne vil bede en grafiker om at lave et forslag til hvordan det kan se ud. Vi er enige om at få udarbejdet et forslag.
9. Evt.
  - a. Claus siger at vi aftalte at købe en støvsuger. Nu er der blevet pænere, men vi vil gerne have en bedre støvsuger. Vi køber en robotstøvsuger.
  - b. Peter siger at der har været ønsker om en liste over udstyr, som man skal købe når man træner kickboxing. Han har derfor lavet en. Listen indeholder også gode råd omkring træning og andre tips. Michael spørger om vi ikke også skal få lavet en pakke, klar til salg hos Nippon sport, budoXperten etc. Peter vil gerne gøre det, men spekulerer på om der er nogen der køber de komplette sæt.
  - c. Søren foreslår at vi tager et punkt med næste gang, som går på reduceret kontingent. Det er folk med på.
  - d. Michael foreslår at vi laver en postkasse med "Godt og Skidt", så vi kan lade medlemmerne komme med forslag og kritik. Vi beslutter at prøve det og Michael undersøger hvad vi kan få. Frank foreslår at vi laver en SurveyMonkey i stedet for.
  - e. Michael siger at aktivitetsudvalget ikke længere skal spørge om penge, men i stedet for få et budget. Der er godkendt på forhånd at der kan bruges penge f.eks. julefrokost. Vi diskuterer aktivitetsbudget på næste møde
  - f. Michael foreslår, siden vi ikke når en træningslejr, at vi tager en tur til Lalandia? Claus spørger om det er noget aktivitetsgruppen kigger på? Vi vil gerne godkende et sådant forslag, men skal bruge nogle priser etc.
  - g. Michael spørger om vi skal overveje at lade folk som er medlemmer af aktivitetsudvalget og ellers gør noget for klubben, træne med, når de bare kommer fra tid til anden. Det er vi grundlæggende positive overfor. Vi tager det med som punkt på næste møde.
  - h. Nicolai siger at han er ved at få lavet en Facebook side til Jiu-Jitsu af en af hans medlemmers mor. Det er vi positive overfor.

## Actionliste:

1. Claus, Frank og Martin kigger på redesign af vores website. Der skal laves et dokument med input til indhold. Klart inden jul
2. Claus køber en robotstøvsuger
3. Næste møde skal der være et punkt om nedsat kontingent, Søren
4. Næste møde skal der være et punkt om budget til aktivitetsudvalget, Søren
5. Vi skal også have et punkt om at folk der hjælper klubben kan træne med, uden at betale. Hvordan skal det arrangeres?
6. Michael koordinerer indkøb af børneudstyr med Morten, træner på børnehold
7. Claus sørger for grafisk forslag til nyt banner